
 
Protokoll 

Styremøte nr. 7/2023 
Norges Friidrettsforbund 

05. juli 2023 kl. 13.00 -17.30 
Oslo Thon Hotel Airport  

 
Til stede: Anne Farseth, Kalle Glomsaker, Siri Eide Storaa, Hilde Stokvold Gundersen, Per 
Espen Fjeld, Hanne Lyngstad, Vegar Sellæg, Finn Kollstad, Linn Baarlid, Fredrik Gudheim 
Haraldstad og Elias Søvik 
 
Referent: Kjersti Smedsrud  
 
Fra sentraladministrasjonen: Kjetil Hildeskor, Morten Olsen, Berit Nøbben (sak 59) Erlend 
Slokvik (sak 58-64), Thor Gjesdal (sak 66) og Kjersti Smedsrud.  
 
Sakliste for styremøte 7-2023:  
Sak 58/2023 Godkjenning av innkalling og referat og protokoll fra forrige styremøte 
Sak 59/2023 Regnskap og prognose per dato + mandat for oppfølging fond 

Sak 60/2023 Status NM 2023 v/leder Ull/Kisa Ivar Egeberg 

Sak 61/2023 NFIFs gullmedalje 2023 

Sak 62/2023 Status toppidrett og vurdering av sesongen så langt 

Sak 63/2023 Uttakskriterier VM  

Sak 64/2023 Betraktninger EM for landslag  

Sak 65/2023 Dispensasjon kjønnsfordeling kretsstyre Rogaland FIK  

Sak 66/2023 Orientering om tentativ terminliste 2024  

Sak 67/2023 Kongepokalkomite 2023  

Sak 68/2023 Hvordan beholde flest mulig lengst mulig  

Sak 69/2023 Orientering drift ved Generalsekretær og orientering fra hvert  

styremedlem 

 
Sak 58/2023 Godkjenning av innkalling og referat og protokoll fra forrige styremøte 
 
Vedtak: Innkalling til styremøte 7, referat og protokoll fra styremøte 6 ble godkjent. 
 
 
Sak 59/2023 Regnskap og prognose per dato + mandat for oppfølging fond 

Administrasjonen redegjorde for gjeldende regnskap og oppdatert prognose. På 

inntektssiden er den største endringen at både anslaget for merverdikompensasjon og 

forventede finansinntekter økt med 500 000 kroner. På utgiftssiden er endringen først og 

fremst knyttet til Idrett, hvor det er lagt til grunn en økning på totalt 950 000 kroner. 

Endringene er i hovedsak knyttet til den generelle utviklingen som medfører at reisene til 



samlinger og mesterskap blir dyrere, samt en betydelig større tropp til EM U23 enn lagt til 

grunn.  

 

Totalt er prognosen for underskuddet økt fra 2 350 000 kroner til 2 695 000 kroner. Til 

balansen var det intet særskilt å bemerke.  

På bakgrunn av variasjon i markedet og utsikter fremover ble det foreslått å gi 

generalsekretæren fullmakt styret til å kunne fortløpende vurdere å selge NFIFs fond, uten å 

ta dette via styret. Målet er å kunne hente ut et betydelig utbytte.    

 

Styret tok redegjørelsen til orientering, og støttet forslaget om å gi generalsekretæren 

fullmakt til salg av NFIFs fond.  

 

Vedtak: Generalsekretæren får fullmakt til å vurdere situasjonen fortløpende og eventuelt 

selge NFIFs fond. Styret holdes orientert.  

 

 

Sak 60/2023 Status NM 2023 v/leder Ull/Kisa Ivar Egeberg. 

NM-arrangøren ved Ivar Egeberg redegjorde for status før arrangementet og arbeidet som 

er lagt ned i forkant.  

 

Styret takket for redegjørelsen og den gode jobben som er lagt ned, og ønsket arrangøren 

lykke til med årets NM.  

 

 

Sak 61/2023 NFIFs gullmedalje 2023  

Kandidater til årets Gullmedalje ble diskutert. Forbundets gullmedalje for aktiv idrett kan 

tildeles utøvere som gjennom flere år har vist fremragende dyktighet. 

 

Vedtak: NFIF gullmedalje for 2023 tildeles Vladimir Vukicevic. 

 

 

Sak 62/2023 Status toppidrett og vurdering av sesongen så langt 

Sportsjefen redegjorde for status for toppidretten per dags dato. Styret tok redegjørelsen til 

orientering. 

 

 

Sak 63/2023 Uttakskriterier VM  

Det ble lagt frem forslag fra toppidrettsutvalget når det gjelder uttakskriterier for VM, 

stafettlag og VM gateløp. Det ble gjort enkelte justeringer basert på diskusjon i styret.  

 

Når det gjelder utøvere som blir invitert etter opprinnelig påmeldingsfrist, sendes disse 

dersom de er plassert blant de neste 20 prosent på rankinglisten pr. 2. august (det vil si at 

de er innenfor en rankingliste utvidet til 120 prosent av opprinnelig liste). Eksempel: De 30 



første på rankinglisten i en øvelse er kvalifiserte. Blant disse 30 trekker tre utøvere seg og de 

strykes. Tre nye utøvere inviteres. Blant disse tre er det en norsk utøver. Dersom 

vedkommende utøver er innenfor 120 prosent av opprinnelig rankingliste (det vil si mellom 

rankingplassering 31 og 36) så får vedkommende delta i VM. 

 

Vedtak: 

Uttakskriterier for stafettlag 4x400 meter kvinner VM Budapest 2023: 

1) Vi har som mål å stille vårt beste lag. 

2) Statistikk er retningsgivende for uttak. 

3) Utøvere som viser utvikling gjennom utesesongen 2023. 

4) Prestasjoner i mesterskap vurderes foran mindre konkurranser. 

 

Frist for kvalifisering er 30. juli. Uttak av troppen skjer 5. august. 

 

Uttakskriterier for utøvere som kvalifiserer seg til VM i Budapest 2023 basert på 

invitasjon: 

Uttakskriterier for utøvere som ikke har oppnådd det automatiske kvalifiseringskravet 

(Qualified by Entry Standard) til VM 2023, eller er kvote-kvalifisert (In World Rankings 

quota) basert på World Athletics (WA) sine rankinglister pr oppnådd pr. 30. juli - etter at 

disse er oppdatert med innmeldte strykninger:  

 

Endelig rankingliste publiseres 2. august, og endelig uttak foretas 4. august når NFIF har 

mottatt reviderte lister med eventuelle strykninger fra WA.  

 

Utøvere som blir invitert (ikke Qualified by Entry Standard/In World Rankings quota) vil 

bli tatt ut til VM dersom de er plassert blant de neste 20 prosent på rankinglisten pr. 

2.august (det vil si at de er innenfor en rankingliste utvidet til 120 prosent av opprinnelig 

liste). 

 

Uttakskriterier VM gateløp 2023: 

Distanser: Individuelt: Mile, 5 km og halvmaraton. I tillegg er det lagkonkurranse i 

halvmaraton.  

På mile og 5 km må kravet være oppnådd i 2023. På halvamaraton i 2022 eller 2023. De 

som har tatt krav i 2022 må vise form i 2023. 

 

NFIF sender kun lag på halvmaraton dersom minst tre utøvere har tatt kravet. 

Krav mile (1500 meter): 3.52.00 (3.36.00) for herrer og 4.23.00 (4.05.00) for kvinner. 

Krav 5 km: 13:20 for herrer og 15:20 for kvinner. 

Krav halvmaraton: 63:00 for herrer og 73:30 for kvinner. 

 

 

Sak 64/2023 Betraktninger EM for landslag  

Presidenten hadde vært til stede på EM for landslag og redegjorde for opplevelsen og 

betraktninger rundt mesterskapet. Mulige tiltak for å høyne statusen for mesterskapet ble 



diskutert. Toppidrettsutvalget ser nærmere på hva man bør gjøre i tiden fremover knyttet til 

kulturbygging og forventningsavklaring, med mål om å stille sterkere ved neste 

lagmesterskap. 

 

 

Sak 65/2023 Dispensasjon kjønnsfordeling kretsstyre Rogaland FIK 

Styret har mottatt søknad fra Rogaland FIK om dispensasjon til å fravike kravet om 40 pst. av hvert 

kjønn i styret. Bakgrunnen er at valgkomiteen ikke har klart å finne nok aktuelle kvinnelige 

kandidater som ønsker å sitte i styret.  

 

Vedtak: Det gis dispensasjon fra kravet om kjønnsfordeling i valgte styre i Rogaland 

Friidrettskrets. Styret i NFIF vil samtidig understreke at likestilling og mangfold i styrer og 

verv er et politisk viktig mål og at det forventes at det gjøres et betydelig arbeid fra styret 

og valgkomiteen for å sikre at lovkravet om kjønnsfordeling ikke fravikes ved neste valg.   

 

 

Sak 66/2023 Orientering om tentativ terminliste 2024  

Administrasjonen orienterte om tentativ terminliste for 2024. Styret tok saken til 

orientering.  

 

 

Sak 67/2023 Kongepokalkomite 2023  

Administrasjonen la frem forslag til kongepokalkomite for NM 2023.  

 

Vedtak: 

Kongepokalkomité for Hoved NM 2023 blir: 

 Jo Nesse 

 Anne Farseth 

 Hanne Lyngstad 

 

 

Sak 68/2023 Hvordan beholde flest mulig lengst mulig  

Det ble diskutert utfordringer og muligheter knyttet til å beholde flest mulig lengst mulig i 

friidretten. Det er usikkerhet knyttet til hvor skoen trykker mest og hvor innsatsen dermed 

bør legges. Før styret tar stilling til hvordan det skal jobbes videre med temaet, skal det 

gjøres en kartlegging av eksisterende tallgrunnlag og kunnskap på området og samt en 

systematisering av relevante tiltak som allerede gjøres.  

  

 

Sak 69/2023 Orientering drift ved Generalsekretær og orientering fra hvert styremedlem  

Generalsekretæren og styrets medlemmer redegjorde for aktuelle saker på sine områder. 

 
 
Møtet avsluttet kl. 17.30.  


